

Protokoll Styrelsemöte

2024-11-11



§Närvaro	<i>Närvarande</i>	<i>Frånvarande</i>
Styrelse	Thomas Gillerfors, ordförande Ina Jarnekrantz, sekreterare Anna Lindberg Kevin Malmros via länk Anna Aronsson Jürgen Bischhaus Peter Stenberg	Tomas Wallin Helena Ganslandt Åsa Torstensson
Suppleanter	Elin Silfver	

§1. **Mötets öppnande**

Ordförande förklarar mötet öppnat

§2. **Val av mötesfunktionärer**

2.1. Sekreterare om ordinarie ej är närvarande

Ordinarie sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande.

2.2. Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet

Mötet väljer Elin Silfver och Anna Aronsson till justerare.

§3. **Godkännande av Agendan**

Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av tidigare möte.

§4. **Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll är från 2024-10-14 Detta ska justeras och undertecknas samt läggas tillgängligt på Google drive och Laget.se.

Ärenden efter ansvarsområden

§5. Styrning och administration

- 5.1. [Arbetsutskottet](#)
- 5.2. [Administration](#)
- 5.3. [Marknadsföringskommittén](#)

§6. Sporten

[6.1 Sportkommittén](#)

Finns ingen sportkommitté i dagsläget. **Thomas** kallar till möte med representanter från samtliga lag för att skapa en sportkommitté. *Kvar från föregående protokoll.*

[6.2 Lagen; ledare, Spelare](#)

16-17

Problematik med laget P16-17 svart och vit. Uppdelningen av dessa lag har skett på fel grunder. Uppdelningen strider mot vår värdegrund och föräldrar klagar nu på hur det har blivit. Vårt beslut är att vi ska slå ihop laget och till matchspel så ska det roteras i båda serierna om inte spelarna själva gör ett önskemål efter individuella samtal med spelare. Träningarna ska genomföras med samtliga spelare och övningar för alla.

Thomas och Jürgen bokar in en träff med ledare för att framföra vårt beslut.

P14-15

Ledarna känner att de inte klarar av två serier och att det är stora nivåskillnader i laget. Styrelsen beslutar att laget ska ev dra sig ur Grön A om de inte klarar av att hitta spelare till matchen. De kan ta hjälp av P16 spelare.

Jürgen ska prata med tränarna och tanken är att P14-15 ska bara spela på blå nivå. De ska fortsätta ha ett samarbete med P13 där en del spelare kan vara med på deras matcher.

[6.3 Ungdomsledare](#)

[6.4 Domare](#)

[6.5 Material](#)

Gemensamma hoodies till lagen. Vi ska kolla upp om vi kan hitta en svart Hoodie där vi kan trycka logga och initialer som sedan används av våra spelare. Detta för att lagen ska kunna ha gemensamma tröjor när de kommer vid match och träningar. Skapar en lagkänsla och ser proffsig ut.

Thomas ska kolla vad innebandyesset har att erbjuda. Kan de inte erbjuda något så ska Jürgen kolla med en kontakt i Tyskland.

Vi ska sedan göra beräkning på hur många som kan behövas och om vi har pengar i kassan hur mycket vi kan bidra med till lagen för att köpa dessa.

Bollar Thomas ska köpa in bollar så att vi har två lådor och alltid kan fylla på när det försvinner eller när det saknas i matchväskan.

Protokoll Styrelsemöte

2024-11-11



6.6 Anläggningar, status, taggar, utrustning etc

6.6.1 Skönadalshallen

6.6.2 Tolvåker

6.7 Speciella arrangemang och cuper

Höfterup IBF 35 år – Superlördag 16 november

Kevin har klart med mixerbord och mick. Även lottringar med 300 lotter.

Grillen är ingen som tagit på sig så Jürgen ska prata med Mattias i oldboys och se till att det finns ett antal gubbar som

Anna och Anna har en del vinster från Stockholms elbolag. Cheap Energy kommer vara på plats som sponsor och gå runt i hallen och bjuda på popcorn och godis.

Jürgen ska göra ett STORT inköp på onsdag. Anna L, Jürgen, Thomas och Anna A är på plats på Tolvåker för att bära in inköp.

PERSONAL på plats 16 november.

- Kevin sitter vid mixerbord
- Ina sitter i seket på sin tjejmatch 10.30
- Thomas är på plats och stöttar upp.
- Anna A står i kiosken 10-12

§7. Ekonomiska verksamheter

7.1 Försäljningar

7.2 Sponsorverksamheten

7.3 Kiosken

7.4 Evenemang

7.5 Bokföring och prognos

§8. Kommande möten

§9. Mötets avslutande

Ordföranden tackar för mötet och förklarar det för avslutat.

Justerare, Elin Silfver

Justerare, Anna Aronsson

Sekreterare, Ina Jarnekrantz

Ordförande, Thomas Gillerfors